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رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس با بیان اینکه با تلاش رزمندگان 
در طول هشت سال دفاع مقدس در حوزه ساخت تجهیزات نظامی به تولیداتی دست 
پیدا کردیم، گفت: امروز با تلاش متخصصان توانسته ایم در حوزه ساخت تجهیزات 

نظامی به خودکفایی برسیم.
سردار سرتیپ بهمن کارگر، رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس در مراسم 
هفدهمین جشــنواره حضرت علی اکبر )ع( جوان ســرباز ستاد کل نیروهای مسلح که در موزه 
ملی انقاب اســامی و دفاع مقدس برگزار شد، خاطرنشان کرد: یکی از جاهایی که می توانیم 
تمرین زندگی کنیم، دوران ســربازی اســت؛ در دوران سربازی است که جوانان با هر قومیتی، 
گرایشــی، ســایقی و با هر تربیتی دور هم جمع می شوند. در دوران سربازی یاد می گیریم که 

همواره باید آماده  باشیم.
وی با بیان اینکه خدمت مقدس ســربازی در گذشته فروخته می شد که کاری اشتباه بود 
چراکه اقدام مقدس را نمی فروشند، گفت: کسانی که به سربازی رفتند، افراد موفق تری در جامعه 
هســتند. سربازی، امروز نسبت به گذشته وضعیت بهتری دارد و هنر نیروهای مسلح باید این 

باشد که در کنار مهارت آموزی به سربازان، از ظرفیت آنها نیز بهره مند شوند.
رئیس بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس با بیان اینکه اجرای طرح مهارت آموزی 
سربازان اقدامی ارزشمند است، افزود: باید جوانانی که سربازی خود را به اتمام رسانده و ترخیص 

شده اند، برای استخدام های شغلی در اولویت قرار گیرند.
ســردار کارگر با گرامیداشــت یاد و خاطره شهدای سرباز گفت: بیش از ۵۰ هزار سرباز در 
دفاع مقدس به درجه شــهادت نائل آمدند و اجازه ندادند وجبی از خاک کشــورمان در اختیار 

دشمن قرار گیرد.
رئیس بنیاد حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع مقــدس تصریح کرد: آمریکا، اروپا و برخی 
کشورهای منطقه علی رغم کمک هایی که به رژیم بعث عراق در طول هشت سال دفاع مقدس 

داشتند، اعتراف کردند که ایران پیروز جنگ شد.
وی در ادامه با اشــاره به نقش جمهوری اســامی ایران در شکست داعش، افزود: این هنر 
ما بود که دشــمن را هزاران کیلومتر آن طرف تر از مرزهای خودمان از بین بردیم و این نشــان 

از اقتدار ما است.
سردار کارگر تصریح کرد: داعش آمده بود کشورهای منطقه را تصرف کند اما سردار سلیمانی 

توانست با بهره گیری از ظرفیت مستشاران ایرانی آنها را شکست دهد.
رئیس بنیاد حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع مقدس با بیان اینکه ســردار دل ها توانست 
ارتش بزرگ اسامی و ارتش بزرگ مستضعفین را تشکیل دهد، اظهار داشت: شهید سلیمانی 
توانســت با بهره گیری از نیروهای افغانســتانی، یمنی، عراقی، لبنانی و فلسطینی هسته های 

مقاومت را تشکیل دهد.
ســردار کارگر با اشاره به اینکه امروز دشــمن به دنبال مایوس و ناامید کردن مردم است، 
گفت: ما باید در مقابل دشمن، وحدت و همبستگی خود را حفظ کنیم و بزرگ ترین موفقیت 

ما از همین امر سرچشمه می گیرد.
به گزارش ایرنا، وی با تاکید بر اینکه امید بستن به استکبار و خارجی ها غلط است، افزود: 
بایــد بــه ملت خودمان تکیه کنیم و امروز آنچه می تواند ما را موفق کند، اراده هاســت و ما در 

جمهوری اسامی این را نشان دادیم و پایه های این قدرت شما جوانان هستید.
ســردار کارگر با بیان اینکه با تاش رزمندگان در طول هشت سال دفاع مقدس در حوزه 
ساخت تجهیزات نظامی به تولیداتی دست پیدا کردیم، گفت: امروز با تاش متخصصان توانسته ایم 

در حوزه ساخت تجهیزات نظامی به خودکفایی برسیم.
سفیر ایران در لبنان:

پیروز واقعی جنگ ۴۷۰ روزه
جبهه گسترده مقاومت است

سفیر ایران در لبنان نوشت: علی رغم همه جنایت های رژیم صهیونیستی، پیروز 
واقعی جنگ ۴۷۰ روزه، جبهه گسترده مقاومت است.

مجتبی امانی، سفیر ایران در لبنان در صفحه شخصی خود در فضای مجازی نوشت: بعد از 
توافق آتش بس بین لبنان و رژیم صهیونیستی، یکی از سفرای خارجی مقیم لبنان در ماقاتی با 
من مدعی شد اسرائیل هشتاد درصد توان رهبری، عملیاتی و نظامی حزب الله را از بین برده است! 
به او گفتم اگر این ادعا صحیح باشد، چرا رژیم صهیونیستی جنگ را مدت کوتاه دیگری ادامه 
نداد تا بیست درصد بقیه را نیز تکمیل و ادعای پیروزی اش نمایان باشد؟ او هیچ پاسخی نداشت.
 امانی تاکید کرد: رژیم صهیونیستی و نتانیاهو در جنگ روانی خود این ادعا را درباره حماس 
نیز تکرار می کنند، اما اوضاع داخلی هر طرف نشان می دهد که علی رغم همه جنایت های این 

رژیم، پیروز واقعی این جنگ ۴۷۰ روزه، جبهه گسترده مقاومت است.

فعالیت بیش از 3۰ شهرک و ناحیه صنعتی در همدان 
همدان- خبرنگار کیهان:

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان همدان از فعالیت بیش از 3۰ شهرک 
و ناحیه صنعتی در اســتان خبر داد و گفت: شهرک های مولد صنفی، ناجی اقتصاد 

همدان هستند.
مصطفی حقیقی در جمع خبرنگاران با بیان اینکه فعالیت های صنفی گره گشای بسیاری از 
مشکات در حوزه اقتصادی است، افزود: احداث نواحی و شهرک های صنفی- صنعتی و مناطق 
ویژه اقتصادی به جذب ســرمایه گذار و در نتیجه پویا شدن اقتصاد منطقه منجر می شود و در 
همین راستا در تاش هستیم تا شهرک های مولد صنفی و صنعتی را در استان با نگاه حمایت 

از بخش خصوصی افزایش دهیم.
وی با تاکید بر اینکه ایجاد شهرک های صنفی به ویژه در مناطق کمتر برخوردار به کاهش 
هزینه ها و استفاده بهینه از ظرفیت ها در تکمیل زنجیره تامین تا توزیع کمک می کند، عنوان 

کرد: در این شهرک ها، خدمات بهتری می توان به اصناف و اتحادیه های صنفی ارائه داد.
وی با اشاره به اینکه جایگاه صنایع کوچک در تحقق شعار سال دارای اهمیت بوده و یکی 
از جلوه های مشــارکت مردم در اقتصاد محسوب می شود، خاطرنشان کرد: با ورود و مشارکت 
اصناف به عنوان بخش قابل توجهی از گروه های مردمی، شاهد مولد بودن شهرک های صنفی 

در استان خواهیم بود.

درمکتب امام

لحظه ای از کید دشمنان غافل نباشید
من مجدداً به همه ملت بزرگوار ایران و مســئولین عرض می کنم چه 
در جنگ و چه در صلح بزرگ ترین ساده اندیشی این است که تصور کنیم 
جهانخواران خصوصاً آمریکا و شوروی  از ما و اسام عزیز دست برداشته اند؛ 

لحظه ای نباید از کید دشمنان غافل بمانیم.
صحیفه امام؛ ج۲۱؛ ص۱۹۴ | پیام به ملت ایران و بسیجیان؛ 
۲آذر۱3۶۷

رئیس ستاد کل نیروهای مسلح ایران و فرمانده ارتش پاکستان، تحکیم 
و ارتقای وحدت دو کشور در منطقه را حائز اهمیت دانسته و تاکید کردند 
که برخورد با عوامل تروریســتی باید با جدیت ادامه یابد تا خدشه ای به 

امنیت پایدار در مرزهای ایران و پاکستان وارد نشود. 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح جمهوری اسامی ایران که به پاکستان سفر 
کرده بود، با فرمانده ارتش این کشــور دیــدار و طرفین پیرامون آخرین تحولات 
مرتبط با همکاری های دوجانبه و همچنین موضوعات مهم منطقه ای و بین المللی 

گفت وگو کردند. 
اولین جلســه کاری سردار سرلشکر پاســدار محمد باقری و اعضای هیئت 
عالی رتبه نظامی ایران با حضور در مقر فرماندهی ارتش در راولپندی )در مجاورت 
شهر اسام آباد( صورت گرفت، جایی که وی از سوی ژنرال سید عاصم منیر، فرمانده 
ارتش و جمعی از مســئولان ارشد ستاد فرماندهی نیروهای مسلح پاکستان مورد 

استقبال قرار گرفت. 
پیش از آغاز رسمی دیدار هیئت های بلندپایه نظامی دو کشور، سردار باقری 
از  یگان تشریفات ارتش سان دید و با حضور و تقدیم گل در جایگاه یادبود شهدای 

نیروهای مسلح پاکستان به آنان ادای احترام کرد. 
سردار باقری و ژنرال سید عاصم منیر پس از گفت وگو در جلسه دوجانبه وارد 

مذاکرات با حضور اعضای هیئت های دو کشور شدند. 
ژنرال ســید عاصم منیر ضمن خوشامدگویی به سردار باقری و هیئت همراه 
گفت: این سفر در مقطع حساسی صورت گرفته است؛ در زمانی که منطقه دچار 
التهاب اســت. در جهان اســام و از همه مهم تر در مورد مسئله خاورمیانه و امت 

اسامی، شاهد خلأ در وحدت جهان اسام هستیم. 
وی افزود: کشتار بی رحمانه  نزدیک به پنجاه هزار نفر، تخریب منازل و آوارگی 

صدها هزار نفر در غزه نتیجه  سکوت جهان اسام است. 
ژنرال عاصم منیــر تصریح کرد: راهکار فعلی ما اتحاد منطقه ای به ویژه میان 

ایران و پاکستان است. 
فرمانده ارتش پاکســتان با اســتناد به رایزنی های دفاعی - نظامی دو کشور 
در بحث امنیت مرزی بیان داشــت: پاکستان اقدامات لازم و فوری را برای توقف 

تحرکات تروریستی برمی دارد. 
ژنرال عاصم منیر تاکید کرد: دو کشور بزرگ ایران و پاکستان به طور مشترک 

به دنبال تفاهم در همه  امور مرتبط هستند. 
وی با ابراز نگرانی از استقرار گروه های تروریستی در منطقه افزود که ایران و 
پاکستان در کانون این تهدید قرار دارند لذا روابط ما باید بیش از پیش ارتقا یابد 

زیرا معتقد به امنیت پایدار در مرز با ایران هستیم. 
سردار سرلشکر پاسدار محمد باقری نیز در این دیدار با ابراز خرسندی از سفر 
به پاکستان و تجدید دیدار با فرمانده ارتش این کشور برادر و همسایه اظهار کرد: 
خوشــبختانه رایزنی های دو کشور طی ســال های اخیر شاهد رشد فوق العاده ای 

بوده است. 
وی با قدردانی از مواضع محکم دولت و ملت پاکســتان در حمایت از مردم 
غزه، به ســفر اوایل امسال شهید آیت الله سید ابراهیم رئیسی رئیس جمهور فقید 
ایران به پاکســتان اشــاره کرد و افزود: پاکستان یکی از قوی ترین مواضع را علیه 

رژیم صهیونیستی داشته است. 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح گفت: مواضع جمهوری اسامی پاکستان در 
محکومیت جنایت تجاوزکارانه رژیم صهیونیستی به جمهوری اسامی ایران قابل 
تقدیر است و از عملیات اخیر نیروهای امنیتی کشور دوست و برادر پاکستان علیه 

عناصر تروریستی جیش الظلم نیز تشکر می کنیم. 
سرلشکر باقری خاطرنشــان کرد: برای انسداد مرزها اقدامات اساسی را آغاز 

کرده ایم تا تمامی رفت وآمد ها از گذرگاه های رسمی بین دو کشور انجام شود. 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح ایران افزود: از اراده قوی پاکستان برای برخورد 

با جیش الظلم مطلع هستیم. 
وی ادامه داد: ما در مرزها باید هماهنگ باشیم و تبادل فوری اطاعات ما نیز 

باید به عملیات فوری علیه تروریست ها منجر شود. 
سرلشــکر پاسدار باقری با اســتقبال از فعال سازی بازارچه های مرزی ایران و 
پاکســتان گفت: این روند گامی به ســوی توقف قاچاق و حمایت از فعالیت های 

رسمی تجاری ما خواهد شد. 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح با اشاره به تعامات نظامی ایران و پاکستان 
در حوزه های آموزشی و دفاعی تصریح کرد: افزایش این ارتباطات به ویژه در حوزه 
آموزشی و تبادل تجربیات نیاز امروز است و در همین خصوص فرماندهان نیروی 

هوائی دو کشور در ارتباط مستمر هستند. 
وی تاکید کرد: عملیات گشت هماهنگ در دو سوی مرز و رزمایش همزمان 

و هماهنگ باید انجام شود. 
طرف پاکستانی از جمهوری اسامی ایران برای حضور در رزمایش بین المللی 
دریایی آتی در کراچی دعوت کرد و متقابا ســردار باقری نیز آمادگی ایران برای 

انجام رزمایش مشترک دریایی با پاکستان را اعام کرد. 
طرفین همچنین در این دیدار بر ضرورت ارتقای صلح و ثبات در افغانســتان 

نیز تاکید کردند. 
تحولات غزه مصیبت صهیونیست ها و اعتلای اسلام را رقم زد

خبر دیگر اینکه، سرلشکر پاسدار محمد باقری با حضور در جمع مسئولان و 
کارگزاران جمهوری اسامی ایران در سفارت کشورمان در اسام آباد گفت: حوادث 
۱۵ ماه گذشته نقطه  عطف بزرگی در منطقه، جهان اسام و جبهه  عظیم مقاومت 

به شمار می رود.
وی افزود: این اتفاق با وجود خسارات دردناک انسانی و مادّی، رژیم صهیونیستی 
را به لبه پرتگاه برد هرچند همه دنیای استکباری برای یاری این رژیم جعلی علیه 
محور مقاومت و رزمندگان فلسطینی بسیج شد. هر کدام از این حوادث که با آغاز 
طوفان الاقصی و با تصمیم و هماهنگی نیروهای مقاومت فلسطین شروع شد، شبیه 
یک معجزه بود و اینک پس از گذشت یک سال و اندی شاهد سربلندی مقاومت و 

تسلیم صهیونیست ها در مقابل اراده  پولادین رزمندگان اسام هستیم. 
سرلشکر باقری اظهار داشت: نیروهای مقاومت فلسطین با ظرفیت های درونی 
و علی رغم شدیدترین محاصره  کامل موفق به ساخت تجهیزات دفاعی در اعماق 
زمین شده و به توانمندی حمله به رژیم صهیونیستی دست یافتند، اما در مقابل 
رژیم غاصب و حامیانش باتمام قوا و وحشیانه به کشتار مردم بی دفاع غزه از زن و 

کودک تا پیر و جوان پرداختند. 
وی افزود: امروز روزی اســت که آتش بس به رژیم صهیونیستی تحمیل شد. 
مســئولان آمریکا و اروپا به برخی ســران منطقه اذعان کردند که اگر کمک آنان 

نبود، سقوط رژیم صهیونیستی قطعی بود. 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح تصریح کرد: واقعیت این است که امروز هر جوان 
لبنانی و فلسطینی آرزو دارد که مانند شهیدان عزیزی همچنین اسماعیل هنیه، 
یحیی سنوار و سید حسن نصرالله باشد. صهیونیست ها اعتراف کردند که چاره ای 

جز تسلیم در برابر آتش بس نداشتند. 
سرلشــکر باقری ادامه داد: طبیعی است که برای پیروزی جبهه حق بایستی 
همه سختی ها، شهادت ها، اسارت ها و آوارگی را پذیرفت چرا که رشد اسام و بقای 
آن نیز با همین ایستادگی بوده است. وظیفه و تکلیف ما در جهان اسام ایستادگی 
است و در این صورت طبق وعده  الهی، نصرت از سوی خداوند خواهد بود. محور 
مقاومت از این آزمون با سربلندی بیرون آمد و آتش بس را بر دشمن تحمیل کرد 

و اما آنچه تغییر نمی کند هدف، راهبرد و نقشه راه بنیادین ما می باشد. 
رئیس ستاد کل نیروهای مسلح جمهوری اسامی ایران پیرامون اهداف سفر 
رسمی خود به همسایه شرقی پاکستان نیز گفت: مراقبت از مرزهای دو کشور دوست 
و برادر نیازمند نیرو و قدرت بیشتری است، چرا که دشمنان درصدد سوءاستفاده از 

مرزهای ما هستند، از این رو نیاز به همکاری و هماهنگی بیشتری داریم. 
وی متذکر شد: کار انسداد مرزهای مشترک را آغاز کردیم، تعدادی بازارچه های 
مرزی فعال شده و برخی دیگر نیز در مسیر بهره برداری قرار دارند و مهم است که 

مراودات تجاری و اقتصادی دو کشور توسعه یابد. 
سرلشکر باقری تاکید کرد: ایران و پاکستان در حوزه نیروهای مسلح باید به 
طور مشترک علیه عناصر و گروه های تروریستی و تجزیه طلب بیشتر همکاری کنند 
تا بتوانیم ارتقای امنیت را شــاهد باشیم.  وی اشاره کرد: در حوزه های آموزشی، 
اطاعاتی، رزمایشــی و صنعت دفاعی نیز با همتایان پاکستانی گفت وگو خواهیم 
داشت. این همکاری ها و هماهنگی را با طرف پاکستانی با جدیت دنبال می کنیم. 

در دیدار سردار باقری و فرمانده ارتش پاکستان مطرح شد

لزوم تحکیم اتحاد تهران و اسلام آباد 
در منطقه

سردار کارگر:

در حوزه ساخت تجهیزات نظامی
به خودكفایی رسیده ایم

پزشکیان: 

لازمه احداث نیروگاه های برق خورشیدی
تشکیل كنسرسیوم با محوریت معاونت انرژی وزارت نیرو  است

قالیباف:

مولدسازی، بزرگ ترین فرصت وزارت ورزش برای تحول در زیرساخت ها است

جلســه پیگیری تسریع در اجرای طرح های 
احــداث نیروگاه های تولید بــرق از انرژی های 
تجدیدپذیــر با تمرکــز بــر نیروگاه های برق 
خورشیدی، به ریاست رئیس جمهور تشکیل شد. 
در ادامه پیگیری اجرای طرح های احداث نیروگاه های 
تولید برق از انرژی های تجدیدپذیر، در جلسه ای که روز 
گذشته به ریاست مسعود پزشکیان برگزار شد، معاون 
وزیر و رئیس سازمان انرژی های تجدیدپذیر و بهره وری 
انرژی برق وزارت نیرو )ســاتبا(، مدیرعامل گروه مالی 
گردشــگری، رئیس هیئت عامل صندوق توسعه ملی 
و رئیس سازمان برنامه و بودجه کشور، گزارش هایی از 
مجموع اقدامات انجام شده در زمینه اجرای تصمیم دولت 
برای احداث حداقل 3۰ هزار مگاوات ظرفیت تولید برق 

از این محل ارائه کردند. 
رئیس جمهور پس از اســتماع این گزارش ها اظهار 
داشت: نکته اصلی و محوری برای ما رسیدن به نصابی 
از ظرفیت تولید برق است که بتوان با تکیه بر آن دوره 
پیک مصرف تابستان ســال آینده را به شکل مطلوب 

مدیریت کرد. 
پزشکیان افزود: بهترین روش برای پیشبرد اجرای 
این تصمیم این اســت که یک کنسرسیوم با محوریت 
معاونت انرژی هــای تجدیدپذیر و بهره وری انرژی برق 
وزارت نیرو و با مشــارکت مجموعه های مالی و بانکی و 
همه بخش هایی که قصد و انگیزه مشــارکت در احداث 
نیروگاه های بزرگ و کوچک خورشیدی دارند، تشکیل 
شــود تا به شــکل یک جا و کلی برای خرید پنل های 

خورشیدی اقدام کند. 
رئیس جمهــور تاکیــد کرد: کنسرســیوم مذکور 
به روزترین و مناسب ترین پنل ها و تجهیزات نیروگاهی 
مورد نیــاز را بــا کمترین قیمــت و بالاترین کیفیت 
تامین و در داخل میــان مجریان توزیع کند تا کار در 
ســریع ترین زمان ممکن و با کمترین هزینه و بهترین 

کیفیت اجرا شود. 
بر این اساس مقرر شد شیوه نامه اجرای این تصمیم 
در جلسه ای به میزبانی سازمان برنامه و بودجه تدوین 
و در جلسه دیگری با حضور حاضران فعلی و به ریاست 

رئیس جمهور، برای اجرا به تصویب نهائی برسد.
 روابط عمومی در معنای واقعی خود 

می تواند بستر وفاق و همدلی و همکاری باشد
خبر دیگر اینکه، مســعود پزشــکیان در پیامی به 
»بیستمین دوره سمپوزیوم بین المللی روابط عمومی«، 
با موضوع »بررســی نقش روابط عمومی در ایجاد وفاق 
سازمانی، ملی و جهانی« تصریح کرد: رویکرد یک روابط 
عمومی قوی، علمی و کارآمد، باید تامین عدالت ارتباطی 
و اجرای حق و عدالت در توزیع و نشر آگاهی و انعکاس 
عاقانه ضعف ها، نقدها و خواسته های مردم به مسئولان و 
تصمیم گیرندگان باشد. تردیدی نیست که در این مسیر 
باید صداقت، ارائه اطاعات مطمئن، شفافیت و راستگویی 

و در کل، اخاق ارتباطی، سرلوحه فعالیت ها باشد. 
در متن این پیام آمده است: 

با سام به همه دست اندرکاران و تاشگران روابط 
عمومی، از توجه شــما به موضــوع »وفاق« و توجه به 
نقشــی که هنر هشتم می تواند در این زمینه ایفا کند، 

تقدیر می کنم. 
تردیدی نیست که با ظهور رسانه های جدید، به ویژه 
سازمان های اجتماعی، آگاهی روزافزون افکار عمومی و 
نیز افزایش انتظارات ذی نفعان »روابط عمومی« به عنوان 
مدیریت ارتباطات یک ســازمان با گروه های اجتماعی 
مرتبط، اهمیت بسیاری پیدا کرده و آن را به عنوان راهکار 
استراتژیک و کلیدی در عصر حاضر مطرح کرده است. 
بــر همین مبنا یک روابــط عمومی قوی، علمی و 
کارآمد، برگ برنده مدیران در عصر حاضر است و با چنین 
توانی، می توان از یکسو پیوسته نبض افکار عمومی را به 
دســت گرفت و با آن، تعامل شایسته ای کرد و از سوی 
دیگر، اطاعات لازم را به شــکل شایسته و عادلانه در 

اختیار مردم قرار داد. 
اگر بتوانیم زمینه های اســتقرار یک روابط عمومی 
قوی را فراهم کنیم و به آن دســت بیابیم، می توانیم از 
چنین ظرفیت و توان ارزشــمندی برای کمک به ایجاد 
و توسعه »وفاق« در ســطوح مختلف سازمانی، ملی و 

بین المللی استفاده کنیم. 
قطعاً، روابط عمومی در معنای واقعی خود، راهبرد 
تکیــه بر اشــتراکات و دوری از اختافات و اقدام برای 
حل و فصل آنها از طریق گفت و شنود واقعی، انتقادی 
و آزادانه است؛ درون مایه این نوع روابط عمومی تکریم 
انســان و پاسداری از کرامت اوست و نهایت تاش شما 
دســت اندرکاران روابط عمومی، باید کســب رضایت 
ذی نفعان مختلف باشــد؛ دستاوردی که می تواند بستر 
وفاق، همدلــی، همراهی، همکاری و موفقیت را فراهم 

سازد. 
همچنین، رویکرد یک روابط عمومی قوی، علمی و 
کارآمد، باید تامین عدالت ارتباطی و اجرای حق و عدالت 
در توزیع و نشر آگاهی و انعکاس عاقانه ضعف ها، نقدها 
و خواســته های مردم به مسئولان و تصمیم گیرندگان 
باشــد. تردیدی نیســت که در این مسیر باید صداقت، 
ارائه اطاعات مطمئن، شفافیت و راستگویی و در کل، 

اخاق ارتباطی، سرلوحه فعالیت ها باشد. 

امیدوارم زیرســاخت های اســتقرار این نوع روابط 
عمومی در کشور فراهم شود تا بتوانیم از ثمرات آن برای 
بهبود و تقویت ارتباط دولت- ملت، خدمت هرچه بیشتر 
به افکار عمومی، دســتیابی به وفاق رسانه ای و توسعه 

همدلی اجتماعی و سیاسی بهره مند شویم. 
ضمن تشــکر از برگزارکنندگان این رویداد، برای 
دست اندرکاران روابط عمومی در سطح ایران و جهان، 
توفیقات بیشتر و برای این رویداد علمی، آرزوی موفقیت 
دارم و بر اســتفاده از نتایج آن در توسعه »وفاق« و نیز 

سیاست گذاری های ارتباطی تاکید می کنم. 
دیدار معاون نخست وزیر جمهوری آذربایجان 

با پزشکیان
عاوه بر اخبار فوق، مسعود پزشکیان، رئیس جمهور 
کشــورمان در دیــدار با شــاهین مصطفی یف، معاون 
نخســت وزیر جمهوری آذربایجان که در صدر هیئتی 
به منظور شــرکت در شانزدهمین کمیسیون مشترک 
همکاری های اقتصادی ایران و آذربایجان به تهران سفر 
کرده بود، روابط دو کشــور را برادرانه، دوستانه و متکی 
بر پیوندهای دینی و خویشاوندی توصیف کرد و گفت: 
ارتباطات صمیمی دو کشور و دو ملت ایران و آذربایجان 
فراتر از مرزهای جغرافیایی اســت و این روابط همواره 

استمرار داشته و خواهد داشت.
رئیس جمهور با اشــاره به جایــگاه ویژه جمهوری 
آذربایجان در سیاست خارجی جمهوری اسامی ایران 
تصریح کرد :  جمهوری اسامی ایران توسعه ارتباطات و 
تعامات با کشــورهای همسایه و مسلمان را به عنوان 
سیاستی اصولی در دستور کار خود دارد و در این میان 
ارتباط با آذربایجان برای ما از اهمیت ویژه ای برخوردار 
است و به دنبال گسترش روابط در همه زمینه ها میان 

دو کشور هستیم.
پزشــکیان در ادامه به توافقات صــورت گرفته و 
پروژه های مشــترک در حال اجرا میان دو کشــور در 
بخش هــای تجاری، انرژی و حمل ونقل اشــاره کرده و 
اظهار داشت: اســتمرار و تقویت سطح این همکاری ها 
جمهوری اســامی ایران و جمهــوری آذربایجان را به 

شرکای راهبردی برای یکدیگر تبدیل خواهد کرد.
شــاهین مصطفی یف معاون نخست وزیر جمهوری 

آذربایجــان نیز در این دیدار ضمن ابراز خرســندی از 
ماقات با مسعود پزشکیان و اباغ سام های گرم آقای 
الهام علی اف رئیس جمهور این کشور، با تمجید از رویکرد 
تعامل گرا و وفــاق محور رئیس جمهور به ویژه در قبال 
همســایگان، گفت: جمهوری آذربایجان طی دهه های 
گذشته از هیچ تاشی برای گسترش ارتباط با جمهوری 
اسامی ایران دریغ نکرده و از سوی دیگر تغییرات مهمی 
که در این مدت کوتاه ریاست جمهوری جنابعالی شاهد 
آن بوده ایم، نویدبخش آینده ای روشن در روابط دو کشور 

و وضعیت منطقه ما خواهد بود.
معاون نخست وزیر جمهوری آذربایجان اشتراکات 
دینی و فرهنگی و روابط دوستانه و برادرانه میان دو کشور 
را اصلی ترین عامل و انگیزه برای تقویت و توسعه روابط 
ایران و آذربایجان دانســت و اظهار داشت :  ما همچنین 
ضمن قدردانی از نقش تاثیرگذار جمهوری اسامی ایران 
در اســتقرار صلح و ثبــات در منطقه معتقدیم که حل 
مسائل منطقه ما صرفا توسط کشورهای همین منطقه 
امکان پذیر خواهد بود و حضور کشورهای بیگانه در این 

زمینه کمکی به ما نخواهد خواهد کرد.
شــاهین مصطفی یف در ادامه ضمن ارائه گزارشی 
تفصیلی از آخرین وضعیت روابط دو کشــور به ویژه در 
بخش تجاری و اقتصادی و همچنین پروژه های مشترک 
در حال اجرا در بخش حمل ونقل ریلی و جاده ای و تبادل 
انرژی به پزشــکیان گفت: هیئــت عالی رتبه اقتصادی 
آذربایجان در این ســفر خود به تهران به دنبال ترسیم 
نقشه راهی برای گسترش بیش از پیش روابط اقتصادی 
و تجاری با جمهوری اســامی ایران است و ما خواهان 

ایجاد همکاری راهبردی میان دو کشور هستیم.
معاون نخســت وزیر آذربایجــان همچنین دعوت 
رئیس جمهور آذربایجان از مسعود پزشکیان برای سفر 

به این کشور را اباغ کرد.
حذف تاثیر معدل پایه دهم در آزمون سراسری

خبر دیگر اینکه، در جلسه روز گذشته شورای عالی 
انقاب فرهنگی به ریاست مسعود پزشکیان، موضوع تاثیر 
معدل در آزمون سراسری مورد بحث و بررسی قرار گرفت 
و با رای اکثریت اعضای این شورا تاثیر معدل پایه دهم 

در آزمون سراسری حذف شد. 

رئیس مجلس شورای اسلامی در جلسه ای با 
حضور وزیر ورزش و جوانان، ورزش را در حوزه های 
سلامت، اجتماعی و فرهنگی مهم دانست و آن را 
سبب برندسازی ســبک زندگی ایرانی در حوزه 

بین المللی برشمرد. 
محمدباقر قالیباف، رئیس مجلس شــورای اسامی 
در جلســه ای که با حضور احمد دنیامالی وزیر ورزش 
و جوانان و معاونان وی با موضوع بررســی مسائل حوزه 
ورزش در بهارســتان برگزار شد، گفت: وزیر ورزش در 
حوزه زیرســاخت دستی بر آتش دارد و امروز می تواند 

باعث تحول جدی در زمینه عمران ورزش شود. 
وی افزود: مجلس شــورای اســامی آمادگی هر 
کمکی در این حــوزه به وزارت ورزش را دارد. البته در 
این زمینه می توان به مولدســازی به عنوان بزرگ ترین 
فرصت وزارتخانه برای ایجاد تحول در زیرساخت ها اشاره 
و توجه کرد و بسترسازی خوبی در جریان برنامه هفتم 

برای پیشــرفت این حوزه ایجاد کرده ایم که مولدسازی 
از جمله آن است. 

رئیس مجلس شــورای اسامی تصریح کرد: درآمد 
حاصل از ارزش افزوده، اعتبارات عمرانی و مالیاتی یک 
طــرف و درآمد حاصل از مولدســازی یک طرف دیگر 
اســت. البته ورزش در همــه بخش ها، فرصت هایی در 
حوزه مولدسازی دارد که اگر همه ارکان های دولتی هم 
جمع شــوند نمی توانند درآمدی به اندازه آن برای شما 

به دست بیاورند. 
رئیس قوه مقننه در ادامه با اشــاره به دوره حضور 
خود در بســیج و نیروی انتظامی و توجهی که به حوزه 
ورزش داشــت، تاکید کرد: همــه اقداماتی که در این 
بخش ها در حوزه ورزش انجام دادم، با مردمی سازی انجام 
شد. چرا که مردمی سازی در ورزش اساس کار محسوب 
می شود و باید تا جایی که ممکن است از دولتی کردن 

آن خودداری کرد. 

قالیباف در بخش دیگری از سخنان خود بر استفاده 
وزارت ورزش از ظرفیت تولیدکنندگان و تجار بر اساس 
احکام برنامه هفتم پیشــرفت در حوزه مردمی ســازی 
اشاره کرد: وزارت ورزش می تواند مجموعه های ورزشی 
را ذیــل بخش خصوصی و واحدهای تولیدی قرار دهد 
به گونه ای که دو طرف به آن دسترســی داشته باشند؛ 
این از مطالبات مجلس شورای اسامی بوده و به همت 

وزارت ورزش بستگی دارد. 
رئیس مجلس شورای اسامی در ادامه رابطه ورزش 
و اقتصاد را رابطه ای مستقیم دانست و افزود: ورزش در 
حوزه های ســامت، اجتماعی و فرهنگی مهم است و 
می تواند بزرگ ترین برندسازی از سبک زندگی ایرانی را 
در حوزه بین المللی انجام دهد و در دیپلماسی عمومی 
نقش بســیار مهمی در معرفی ایران و فرهنگ ایرانی و 

اسامی داشته باشد. 
قالیبــاف همچنین در ادامــه ضمن تاکید بر تأثیر 

ورزش در حوزه سامت جسمی، روحی، نشاط و کاهش 
آســیب های اجتماعی متذکر شد: طی ۱۲ سالی که در 
شــهرداری بودم به هر میزان ورزش را توســعه دادیم، 
آسیب های اجتماعی کاهش یافت. امروز مهم ترین اوقات 
فراغت غنی شده در حوزه ورزش تعریف می شود که ما 
آن زمان بیــش از ۴۰۰ زمین چمن در محات تهران 
احداث کردیم تا نوجوانان بتوانند در این مکان ها اوقات 

فراغت خود را بگذرانند. 
رئیس مجلس شورای اســامی با ابراز امیدواری از 
ایجاد تحــول در دوره جدیــد وزارت ورزش در دولت 
چهاردهم، عنوان کــرد: وزارتخانه باید دقت کند که از 
موضوع مناطق محروم و زنان سرپرســت خانوار غفلت 
نشــود. شما باید این باور را داشته باشید که با اقدامات 
کوچک اما سیستماتیک و حتی گاهی اختصاص چند 
تــوپ و کفش، می توان تحول اساســی در شــهرهای 

کوچک ایجاد کرد. 

غریب آبادی: آماده از سرگیری مذاكرات رفع تحریم هستیم
معاون امور حقوقی و بین المللی وزارت امور خارجه با 
بیان اینکه توافق کردیم گفت وگو با اروپا را ادامه دهیم، 
گفت: ایران همانند گذشته، آمادگی برای آغاز و از سرگیری 

مذاکرات رفع تحریم را دارد.
کاظــم غریب آبادی، معاون امور حقوقی و بین المللی وزارت 
امور خارجه روز سه شــنبه دوم بهمن ماه در جمع خبرنگاران و 
در حاشیه کنفرانس بزرگداشت هفتادوپنجمین سالگرد تصویب 
کنوانســیون های چهارگانــه ژنو در مرکز مطالعات سیاســی و 
بین المللی وزارت امور خارجه گفت: جمهوری اسامی ایران همانند 
گذشته، آمادگی برای آغاز و از سرگیری مذاکرات رفع تحریم را 
دارد. ما همیشه این اراده را داشتیم و اگر این اراده در طرف های 
دیگر نیز وجود داشــته باشد، بر این باوریم که گفت وگوها شکل 

خواهد گرفت و به نتیجه خواهد رسید.
غریب آبادی خاطرنشــان کرد: اگر برخی طرف ها سیاست و 
رویکرد دیگری را در پیش بگیرند، جمهوری اســامی ایران نیز 
متناسب با همان سیاست رویکرد خود را تنظیم خواهد کرد، ولی 
همچنان بر این باوریم که زمینه ها و فرصت های مناسب برای از 

سرگیری گفت وگو و رسیدن به تفاهم وجود دارد.
تحریم بر زندگی مردم تأثیر می گذارد

این دیپلمات ارشــد ایرانی یادآور شــد: همــگان می دانند 
که برنامه هســته ای جمهوری اســامی ایران صلح آمیز است و 
تحریم هــای یکجانبه غیرقانونی هم به اهداف خود دســت پیدا 

نکرده است.
وی افزود: انکار نمی کنیم که تحریم در هر صورت بر زندگی 
مردم تأثیر می گذارد، نه تنها در ایران، بلکه در هر کشور دیگر تحت 
تحریم، اما هدف واضح آن ایجاد تغییرات دیگری در کشورهای 
تحت تحریم  است و اینها به اهداف خودشان دست پیدا نکردند.

توافق برای ادامه گفت وگو با اروپا
معاون وزیر خارجه بیان کرد: عاقانه ترین کار این است که 
گفت وگوهای رفع تحریم آغاز شــود و به مسیر صحیح و درست 
خود برگردیم.غریب آبادی با اشــاره به سه دور گفت وگویی که با 
سه کشــور اروپایی برگزار شده و دور سوم آن هفته گذشته در 
ژنو برگزار شد، اضافه کرد: توافق کردیم گفت وگو با اروپا را ادامه 
دهیم و تاریخ گفت وگوها را از طریق مشــورت هایی که خواهیم 

داشت، تعیین خواهیم کرد.
غریب آبادی: اسرائیل جدی ترین ناقض

 حقوق بین الملل بشردوستانه است
غریب آبــادی روز سه شــنبه در کنفرانــس بزرگداشــت 
هفتادوپنجمین سالگرد تصویب کنوانسیون های چهارگانه ژنو در 
مرکز مطالعات سیاســی و بین المللی وزارت امور خارجه حضور 

یافت و به ایراد سخنرانی پرداخت.
جنگ تاریخی به قدمت آفرینش انسان دارد

معاون وزیر خارجه اظهار داشت: این کنوانسیون ها که نه تنها 
پایه گذار حقوق بین الملل بشردوستانه هستند، بلکه در این سال ها 
در برخی موارد نقشی اساسی در کاهش و رفع رنج های انسان ها 

در زمان جنگ ها و بحران های انسانی ایفا کرده اند. 
وی با بیان اینکه جنگ به عنوان پدیده ای شــوم تاریخی به 
قدمت آفرینش انسان دارد، اظهار داشت: در این میان حقوق جنگ 
یا حقوق مخاصمات مسلحانه از جمله مباحث و موضوعاتی است 
که از آغاز شکل گیری حقوق بین الملل مورد بحث و بررسی قرار 
گرفته تا این پدیده تلخ را با موازین اخاقی و انسانی منطبق کند.

غریب آبــادی اضافه کرد: حقوق بشردوســتانه با قبول این 
واقعیــت پدیده مخرب به منظور کاهش آلام و احترام به کرامت 
انسان ها، حمایت از غیرنظامیان جلوگیری از تخریب اموال، محدود 
کردن آثار ناشی از جنگ و پیگرد و محاکمه و کیفر جنایتکاران 
جنگی، نقش بسیار تعیین کننده ای در کنترل و هدایت مخاصمات 

مسلحانه دارد. 
معــاون امور حقوقی و بین المللــی وزارت خارجه ادامه داد: 
گزارش های سالانه سازمان ملل در مورد حفاظت از غیرنظامیان 
نشان می دهد که درگیری های مسلحانه همچنان با تعداد بالای 
مرگ و میر غیرنظامیان، مجروحان، افراد آواره و ناپدید شــدن و 
تخریب و ویران شدن خانه ها، مدارس، بیمارستان ها و آسیب به 

زیرساخت های غیرنظامی همراه بوده است.
نقش سازمان ملل در وادار ساختن طرف های درگیری 

به پایبندی به حقوق بین الملل بشردوستانه
این دیپلمات ارشد ایرانی بیان کرد: حفاظت از غیرنظامیان 
نیازمند رویکردی جامع برای پیش بینی و کاهش چنین خطرات 
و رنج هایی است. تمام تا ش ها باید در راستای اطمینان از رعایت 
قوانین بین المللی بشردوستانه صورت بگیرد و اینکه غیرنظامیان 
و اهــداف غیرنظامی بدون توجه به صحنه جنگ مورد حفاظت 

قرار گیرند.
وی اضافه کرد: ســازمان ملل در وادار ســاختن طرف های 
درگیــری به پایبندی به تعهــدات و احترام به حقوق بین الملل 
بشردوستانه، دارای نقشی حیاتی است. عاوه بر این دولت ها باید 
برای اطمینان از رعایت حقوق بین الملل بشردوســتانه اقدامات 

بیشتری انجام دهند.
غریب آبــادی ادامــه داد: کنوانســیون های ۱۹۴۹ ژنــو و 
پروتکل های الحاقی ســنگ بنای چارچوب هــای حقوقی برای 
حفاظت از غیرنظامیان و کسانی که در منازعات مسلحانه شرکت 

نمی کنند، هستند.
کشورها هرگز نباید غیرنظامیان را 

هدف حملات قرار دهند
وی بیان کرد: کنوانســیون های چهارگانــه ژنو در حقیقت 
پاسخی به نیازهای بشری در شرایط بحرانی جنگ ها و درگیری ها 
بودند. این کنوانســیون ها که به منظور حفظ کرامت انسانی در 
برابر خشونت های جنگی طراحی شدند به کشورهای امضاکننده 
این امکان را می دهد که اصول بنیادین حقوق بشــر را حتی در 

پیچیده ترین شرایط مورد تأکید قرار دهند.
معاون وزیر خارجه اضافه کرد: دیوان بین المللی دادگستری در 
نظر مشورتی خود در سال ۱۹۹۶ در مورد »قانونی بودن تهدید یا 

استفاده از ساح های هسته ای« بر دو اصل اساسی حقوق بین الملل 
بشردوستانه یعنی تمایز بین نظامیان و غیرنظامیان و ممنوعیت 
رنج های غیرضروری تأکید کرده اســت. دیوان به صراحت اعام 
کرده کشــورها هرگز نباید غیرنظامیــان را هدف حمات قرار 
دهند. در نتیجه هرگز نباید از ساح هایی استفاده کنند که قادر 

به تشخیص اهداف غیرنظامی و نظامی نیستند.
غریب آبادی گفت: به رغم الــزام آور بودن قواعد بین المللی 
بشردوســتانه، چالش جدی که جامعــه بین المللی امروزه با آن 

مواجه است، عدم پایبندی طرفین درگیر به این قواعد است.
تشکیل کارگروه در قوه قضائیه

وی با ذکر این نکته که جمهوری اســامی ایران همواره به 
اصول بشردوستانه پایبند بوده، خاطرنشان کرد: ایران معتقد است 
نقض این حقوق نه تنها به حقوق انسان ها آسیب می رساند بلکه 
بر امنیت و ثبات جهانی تاثیر منفی می گذارد. در این سال ها ما 
شاهد بحران های انسانی متعددی در نقاط مختلف جهان بوده ایم 
که در بسیاری از این موارد نقض آشکار و بی رحمانه اصول حقوق 
بشردوستانه از جمله در برابر غیرنظامیان و افرادی که تحت تاثیر 

جنگ ها و درگیری ها قرار می گیرند، مشاهده شده است.
معاون وزیــر خارجه افــزود: معتقدیم اجــرای کامل این 
کنوانسیون ها نه تنها نیازمند اراده سیاسی کشورهای عضو بلکه 
نیازمند تقویت سازوکارهای نظارتی و پاسخگویی به موارد نقض 

حقوق بشر در سطح جهانی است. 
غریب آبادی ادامه داد: برای اجرای بهتر مفاد کنوانسیون های 
۱۹۴۹ ژنــو یک کارگروه ویژه در قــوه قضائیه ایران برای تهیه 
پیش نویس قانون جدید با هدف جرم انگاری شنیع ترین جنایات 
بین المللی از جمله جنایات جنگی تشــکیل شده است و اعضای 
آن شــامل قضات عالی رتبه، دادستان ها، وکا، اساتید برجسته 
دانشگاه ها و نمایندگان وزارت خارجه و دادگستری هستند. بعد 
از نهائی شــدن این لایحه توسط هیئت وزیران برای تصویب به 

مجلس تقدیم خواهد شد.
 اسرائیل جدی ترین ناقض حقوق بین الملل بشردوستانه

وی افزود: مایه تأســف و نگرانی اســت که در غرب آسیا از 

جمله در سرزمین های اشغالی فلسطین اجرای قوانین بین المللی 
بشردوستانه به شدت نقض شده و می شود. جدی ترین نقض حقوق 
بین الملل بشردوستانه سیاست ها و اعمال سیستماتیک ضد انسانی 

و نژادپرستانه رژیم اسرائیل در اراضی اشغالی فلسطین است.
غریب آبادی ادامه داد: نسل کشــی، ایجاد قحطی، کشــتار 
وسیع غیرنظامیان از جمله کودکان، زنان و سالخوردگان، نابودی 
بیمارســتان ها و سیستم بهداشــت و درمان حمله به مساجد، 
کلیساها و تخریب عامدانه مراکز فرهنگی و تاریخی حمله علیه 
کارمندان بین المللی و خبرنگاران، تخریب منازل مسکونی و مزارع، 
کوچ اجباری و دسته جمعی مردم فلسطین، تداوم تجاوز و غصب 
ســرزمین های فلســطین از طریق شهرک سازی، تنها بخشی از 

جنایاتی است که علیه ملت فلسطین ارتکاب شده است.
بی تفاوتی در مقابل بشریت

معــاون وزیر خارجه ادامــه داد: بی تفاوتــی در مقابل این 
جنایات، بی تفاوتی در مقابل بشریت، کرامت و تمامیت روحی و 
جسمانی اوست. این بی تفاوتی باعث خواهد شد که مبانی حقوق 
بین الملل بشردوســتانه که اخاقی ترین و انسانی ترین مقررات 
حیات بین المللی هســتند، سست و لرزان شده و باعث شود که 
جنایتکاران دیگر آن را به عنوان مجوزی تلقی کنند تا در آینده 

هر جنایتی را علیه انسان های بی گناه اعمال کنند.
نقض آشکار کنوانسیون چهارم ژنو توسط اسرائیل

وی اضافــه کرد: تمام موارد فوق بدون توجه به این واقعیت 
است که رژیم اشغالگر اسرائیل طی دهه ها تعهدات خود به عنوان 
یک قدرت اشغالگر را که در کنوانسیون  چهارم ژنو ذکر شده است، 
آشکارا نقض کرده است. این امر توسط نهادهای مختلف سازمان 
ملــل متحد از جمله ارگان قضائی اصلــی آن دیوان بین المللی 
دادگستری در نظر مشورتی دیوار حائل در سال ۲۰۰۴ و همچنین 
آخرین نظر مشورتی آن در ۱۹ ژوئیه ۲۰۲۴ در مورد »پیامدهای 
قانونی ناشــی از سیاست ها و اقدامات اسرائیل در اراضی اشغالی 

فلسطین تأیید شده است.«
استانداردهای دوگانه

این دیپلمات ارشــد ایرانی ادامه داد: جهان در حال حاضر 

بــا چالش ها و تنش های متعدد، در هم پیچیده و ظاهرا مزمنی 
مواجه اســت که تاش های معدود و حرکت های محدود صورت 
گرفته برای حل و فصل آنها ناکافی است. زیرا عوامل ایجاد کننده 

این بحران ها با سرعت بیشتری عمل می کنند و پیش می روند.
غریب آبادی گفت: گرسنگی،  قحطی، آوارگی، تغییرات اقلیمی 
و بایای طبیعی مانند ســیل، جنــگ، جابه جایی های اجباری، 
مهاجرت و پناهجویی، درگیری های مســلحانه و... بحران هایی 
هستند که به نظر می رسد جهان را در کنترل خویش درآورده اند.

وی افزود: این بحران ها که دومینووار در مناطق مختلف جهان 
در حال رخ دادن هســتند، حلقه های به هم پیوسته  یک زنجیره 

تهدید کننده زندگی انسان ها محسوب می شوند.
معــاون وزیر خارجــه با بیان اینکه برخی کشــورها که در 
موضوعات مختلف مدعی صاحب ســبک هستند، برای پیشبرد 
برنامه های خود در زمینه های مختلف به استانداردهای دوگانه ای 
دست می زنند که بی ثباتی جهانی و نقض گسترده حقوق مردم 
را به دنبال دارد، اظهار داشت: این استانداردهای دوگانه در همه 
زمینه ها قابل مشاهده هستند، اما در زمینه حقوق بشر و حقوق 

بشردوستانه وضوح آشکارتری دارند.
مرتکبان جنایت در قبال اعمال خود پاسخگو باشند

غریب آبادی خاطرنشــان کرد: تمامی اعضای کنوانسیون ها 
باید به تعهدات خود پایبند باشــند و در برابر نقض های آشــکار 
این اصول نه تنها ســکوت نکنند، بلکه با همکاری های مشترک 
و اســتفاده از ابزارهای دیپلماتیک و قانونی از حقوق انسان ها در 
برابر جنگ ها و خصومت ها حمایــت کنند. همچنین از تمامی 
اعضا خواستاریم که با عزم راسخ، همبستگی و همکاری بیشتر، 
گام های مؤثرتری در جهت تضمین رعایت حقوق بشردوســتانه 
 بردارنــد و به حفظ کرامت انســانی در تمامی ســطوح اهتمام 

بورزند.
به گزارش فارس، وی گفت: ما مســئولیت داریم اطمینان 
حاصــل کنیم که هیچ فردی در جنگ هــا و بحران ها از حقوق 
بنیادیــن خود محروم نخواهد شــد و مرتکبان جنایت در قبال 

اعمال خود پاسخگو باشند.

اصفهان-خبرنگار کیهان: 
رئیس کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی 
گفــت: حرکت فولاد مبارکه اصفهــان برای تولید 
انرژی های تجدیدپذیر و احداث نیروگاه ۶۰۰ مگاواتی 

بسیار ارزشمند است.
 حجت الاسام موسی احمدی، رئیس کمیسیون انرژی 
مجلس شــورای اسامی با اشــاره به اهمیت خودتأمینی 
صنایــع برای تأمیــن انرژی مورد نیاز خــود تأکید کرد: 

اقدامات فولاد مبارکه در حوزه خود تأمینی الگوی ســایر 
صنایع قرار گیرد.

حجت الاســام احمدی با بیان اینکه در شرایط فعلی 
که ناترازی در حوزه انرژی برای کشــور مشکل ساز شده، 
گفت: تمامی سیستم ها وارد عرصه شده اند تا بتوانند ناترازی 
موجود در حوزه انرژی را برطرف کنند یا به حداقل برسانند. 
در ایــن میان حرکت فولاد مبارکه برای تولید انرژی های 
تجدیدپذیر و احداث نیروگاه ۶۰۰ مگاواتی بسیار ارزشمند 

است و می تواند الگوی سایر صنایع باشد. با چنین اقداماتی 
نه تنها می توان نیاز صنایع به برق را برطرف ساخت، بلکه 

می توان به شبکه سراسری نیز برق تزریق کرد.
رئیس کمیســیون انرژی مجلس شــورای اســامی 
تصریح کرد: گزارش ها حاکی از آن است که فولاد مبارکه 
در بســیاری از جهات حرکت های خوبی داشته و از رشد 
قابل توجهی برخوردار بوده است که امیدواریم این اقدامات 

همچنان تداوم داشته باشد.

حركت فولاد مباركه اصفهان برای تولید انرژی های تجدیدپذیر 
و احداث نیروگاه ۶۰۰ مگاواتی 


